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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）繼「禍

港四人幫」屢次「告洋狀」後，公民黨

主席梁家傑、黨魁楊岳橋日前亦跑到美

國「唱衰香港」。梁家傑在當地的「亞

洲協會論壇」上聲稱，國務院發表的

「一國兩制」白皮書、「雙學三丑」衝

擊政府總部被判刑事件，推說中央「不

給予港人民主、自由」云云。多名政界

人士接受香港文匯報訪問時強調，香港

社會出現亂象，全因有部分人刻意不接

受基本法，只不斷高舉《中英聯合聲

明》去興風作浪。

梁家傑赴美唱衰港
政界批興風作浪

香 港 文 匯
報訊（記者
范童）香港人
凡事講求效
率，緊張的生
活節奏，容易
令上班族筋肌
疲勞。民建聯
facebook專頁
昨 日 發 佈
「Ann姐健身
室」片段，立
法會議員蔣麗芸（Ann姐）夥同勞工及
福利局政治助理馮興禮（Henry），
向市民介紹一些適合工餘時間「鬆
一鬆」的招式。
Henry在影片中指出，勞工處有一

些適合辦公室工作人士的伸展運動
指南，Ann姐隨即邀請他為市民示範
一下。Henry介紹了3款腰部運動，
包括把腰往後仰、左右側延伸彎腰
及站立式前彎腰，「在辦公室隨時
可以做！」Ann姐親身體驗後，亦直

言動作非常簡單，腰部亦好像真的
「鬆」了。
Henry又笑言，得知Ann姐功力深

厚，原本想和Ann 姐示範打拳：
「打拳對你真的有幫助，因為你經
常在議會發言，心肺需求亦很大。
（發言）可以再大聲少少。」Ann姐
笑着說，「打傷你如何向你爸爸交
代呢！」Ann 姐何出此言？原來
Henry是立法會前秘書長馮載祥的兒
子，難怪Ann姐都要「錫住」他。

Ann姐夥馮興禮 fb教健身

香港文匯報訊（記者 范
童）東區區議會佳曉選區補選
將於下月舉行，代表民建聯參
選的地區幹事植潔鈴，昨日獲
民建聯「元老」、全國人大常
委譚耀宗（譚Sir）支持，早上
一同到佳翠苑接觸街坊。競選
工作期間，植潔鈴亦不忘跟進
社區問題，向市民匯報小西灣
廣場垃圾站鐵閘的維修進度。
譚Sir昨早與植潔鈴在佳翠苑

擺街站，呼籲街坊支持代表建
設力量的植潔鈴，更與街坊一
同以「OK手勢」合照，寓意3
號候選人植潔鈴「OK」。植

潔鈴其後在fb發文，感謝譚Sir
的細心指導，一同向街坊講解
下月10日選舉的重要性。
植潔鈴又指，即使競選工作

再忙，自己也不會忽略社區問
題，並匯報指，上個月巡區時
候發現領展小西灣廣場垃圾站
鐵閘損壞，前日終於獲回應，
領展將安排承辦商進行維修。
她認為整體進度仍有待改

善，稍後會約見領展代表，要
求加強設施管理及提升維修工
程事項的進度，確保未來出現
相關問題時能夠得到迅速跟進
及改善。
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香港文匯報訊（記者 范童）民
主黨早前就UGL事件炒作，聲稱前
行政長官、全國政協副主席梁振英
仍在戴德梁行任董事時，收取UGL
公司5,000萬元利益，涉及「利益衝
突」，並籌得逾220萬元追查事件。
梁振英其後多次於facebook貼文，就
事件解畫，強調有關指控不實及無
事實根據。他昨日再發文，指其給
予民主黨林卓廷的律師信中指明，
自己在辭任戴德梁行的董事前，拒
絕和UGL洽談協議，批評對方是明
知故犯。
梁振英昨日以《林卓廷的明知故

犯》為題撰文，指林卓廷收到他的
律師信後，前日在立法會見記者時
改了口風。他引述，林卓廷改了口
稱：「因為我們發現了UGL的新聞
稿中，清楚寫出於協議達成之前的
三星期，梁振英已經收到400萬英鎊
的協議書的建議文本，所以他當時
肯定仍是戴德梁行的董事，一直在
指自己於收購當日已辭任董事，這
個我們認為有極強的『誤導性』，
都未能解說到他所說沒有利益衝突

的說法。」
他反駁指，他的律師信中第十五

段至十八段已經指明，自己在辭職
前拒絕和UGL洽談400萬英鎊協議
書，而相關事實在3年半前，即2014
年10月15日已經有香港和澳洲傳媒
根據第三者消息來源報道過。他並
引述當時的報道，指UGL無法聯繫
上自己：「bunkered down some-
where in Hong Kong, or Shanghai
and refused to answer emails, or get
on a plane, or even pick up the
phone（梁在香港或上海拒絕回覆電
子郵件、上飛機見面，甚或以電話
聯繫。）」
他又指出，當時UGL要請求戴德

梁行的主席和皇家蘇格蘭銀行協助
聯絡他。

不再指梁簽約時是董事
梁振英認為，林卓廷收到律師信

後，不再稱他簽不競爭不挖角協議
的時候仍是戴德梁行的董事，但並
沒有向記者說相關事實，是明知故
犯。

林卓廷改口無交代
梁振英批明知故犯

「冇話解僱人，只係話
我唔夠錢去承擔」同「唔
出糧唔等於解僱」到底有

咩本質上嘅分別？正常人又點會睇得透吖。話
說街工立法會議員白頭佬（梁耀忠）日前俾街
工員工踢爆佢係「無良僱主」，引述佢話「唔
出糧唔等於解僱」、「有時間可以返嚟做義
工」，之後就引發街工內訌，有人就話白頭佬
嘅言論俾人「扭曲」。不過，噚日網上終於流
出咗白頭佬嘅錄音，內容的確講到「有啲同事
人工，我到5月31日係難以負擔」、「唔出人
工，咁係咪大家可以做義工呢？」、「冇話解
僱人，冇話解散勞工組，我只係話我唔夠錢去
承擔」等，呢啲說話真係有良知少少都好難講
到咁理直氣壯嘞。
之前街工內部為白頭佬到底講咩拗到面紅耳
赤，攞錄音文字紀錄同現場抄錄版做對比，但
旁人點睇都覺得佢哋講嘅嘢根本冇矛盾，只係
多角度印證白頭佬嘅涼薄啫。
講咗幾日，個錄音噚日終於流出嘞。反對派
評論員「岸伯」黃覺岸噚日喺facebook貼咗段
大概8分鐘嘅白頭佬錄音，一開始佢就話「𠵱
家事實上係出現財赤嘅問題」，仲話保留勞工

組問題唔大，形容係「人嘅問題」喎。然後
「無良語錄」就嚟嘞︰「我可以解僱3個人之
後個組存在，我解僱一啲人、我唔請一啲人
或者我唔出一啲糧，個組係仲喺度喎。」

有捐款先出糧 創意無限
白頭佬仲坦白咁講︰「有啲同事嘅人工，我

到5月31日係難以負擔。」咁唔出糧就唔得
嘅，做唔掂要解僱咪按法例去遣散囉，但白頭
佬就有特別嘅睇法，話建議成立3人或5人小
組去解決財政問題，仲話「如果有捐款咪出糧
囉」、「如果可以解決財赤問題，所有同事都
唔使離開。」鬼唔知阿媽係女人咩，但白頭佬
咁嘅講法，咪即係要大家搵捐款去保住自己份
工？又幾有創意喎。
更有創意嘅之後先嚟。白頭佬再重複︰「人

工點出呢？呢個先係最大問題。」然後佢又話
「唔出人工，咁係咪大家可以做義工呢？」、
「你咪做囉，我幾時有阻止你哋啫？」總之講
到尾都係嗰句，叫大家「幫手解決財赤」。

死撐無錢承擔唔係解散
全世界都要幫手，但白頭佬就唔係好想呢件

事變成佢嘅責任囉。佢話，自己個議員辦事處
請咗幾個同事，但佢希望唔好係議辦聘用，最
好擺班同事落機構，咁就可以變成「共同承
擔」，而唔係佢自己一個承擔，費事有事嘅時
候大家就話「梁耀忠搵錢返嚟囉」。佢最後仲
強調︰「我冇話解僱人，冇話解散勞工組，我
只係話我唔夠錢去承擔。」
咁其實「唔出糧唔等於解僱」、「有時間可

以返嚟做義工」，都冇概括錯吖，到底同佢番
說話有咩唔同呢？ ■香港文匯報記者 甘瑜

錄音證白頭佬叫人受薪變義工
&1��

梁家傑在論壇上聲稱，國務院發表的「一國兩
制」白皮書、廣深港高鐵「一地兩檢」安

排，及「雙學三丑」黃之鋒、周永康及羅冠聰因衝
擊政府總部東翼前地被定罪等事件，是中央「未有
履行」基本法和《中英聯合聲明》，給予港人民主
和普選。
梁又稱，香港為中國的唯一真正國際金融中心，
若要了解中國，必須先行了解香港情況。他又「邀
請」美國要更加關注香港，不要「忽視」香港云
云。楊岳橋則稱，若中央履行承諾，給予港人有雙
普選，「香港獨立」便不會出現云云。

吳亮星：「佔領」反證有自由
港區全國人大代表吳亮星指出，香港已經回歸

20年，但一些所謂「民主派」中人，卻迷戀港英年
代的管治，甘願擔當英美的代言人，唱衰香港。但
事實上，基本法已落實了「一國兩制」，成果舉世
公認。雖然在過去20年，香港遇到很多風浪，但
在國家的支持下，香港市民都過着正常的生活，其
他則主要是反對派在興風作浪。
至於自由及民主發展方面，吳亮星表示，正因為

香港具有很大的民主及自由，才會發生「佔領」事
件，示威者才會肆無忌憚地衝擊政府總部，作出嚴
重破壞法治的行為，並以民主及自由為擋箭牌。

何俊賢：「一地兩檢」顯重視
民建聯立法會議員何俊賢強調，正因為國家主席
習近平重視香港特區，才推出一些利港的政策，
「一地兩檢」就是一個好例子，能令香港與內地發
揮互聯互通的優勢，讓香港特區有更大的發揮空
間。反對派對此不斷阻撓，目的只為令香港被「孤
立」，逐步削弱本身的優勢。
何俊賢又指出，若完全依照由國家憲法下所制訂

的基本法，香港社會完全可以依着正常的軌道發
展，但是某些「港英餘孽」刻意不理會基本法，只
抬出過渡性文件《中英聯合聲明》興風作浪，批評
這些人令香港陷入紛亂，他們口中的「民主」不要
也罷。

何啟明：加個人意見誤導人
工聯會立法會議員何啟明表示，希望梁家傑明白
到，香港已回歸逾20年，國家在港恢復行使主
權，並以基本法維持香港特區的繁榮安定。
他說，香港是一個開放型的社會，社會上發生什
麼事情，大家有目共睹，無須梁家傑等人跑到別
處，在外國人面前說出一些加入個人意見的「事
件」，企圖誤導一些對香港欠缺了解的人。

公民黨主席梁家傑
同黨魁戇橋（楊岳
橋）走去美國唱衰香

港，唔只主流社會唔鍾意，連反對派中人
都鬧爆。點解？事關班反對派議員前日喺
立法會為「一地兩檢」賣命演出，又鬧又
喊又賴死唔走，但戇橋竟然喺呢個時候貼
咗張喺紐約中央公園寫意地坐喺草地嘅
相，成班反對派即刻鬧爆佢「旅遊抗
共」、「有走佬的覺悟」、「旅遊搵關鍵
（一席）」咁話。
facebook專頁「無神論者的巴別塔」

前日就率先發炮，話政府人員觀察議員
開會情況真係需要，如果唔係就會有
戇橋咁樣嘅人囉，「當『飯（泛）民』
為左（咗）『一地兩檢』議案又哭又鬧
嘅時候，我地（哋）親愛嘅『關鍵一
席』議員，正以必死的決心響美國×
hea緊！」
佢仲標埋戇橋叫佢解釋自己喺中央公

園「打緊乜嘢大仗」，再加多句「遙距摑
到保皇黨口腫面腫」去揶揄佢之前懶有決
心嘅講法。

被譏「審議案讓領導先走」
唔少反對派中人都加入鬧爆。「無

敵神駒」仇思達話︰「旅遊搵『關鍵（一
席）』！講就『必死的覺悟』，『打到建
制派口腫面腫』；做就『旅遊抗共』，審

議『一地兩檢』竟然『讓領導先走』。呢
啲咁嘅人渣九萬六從業員，真係唔死都無
用！」
有戇橋支持者就幫手澄清，話戇橋係

去美國講解「香港近況」，唔係去旅遊咁
簡單。
「巴別塔」再強力怒轟︰「你真係當

人白痴咩，立法會議員去旅行，就梗係
會諗個藉口黎（嚟）正當化佢架（）
啦，正如『天下為公』呃你班『黃屍
（絲）港豬』錢去英國旅行、搵自己友
賺哂（晒）啲顧問費，又會老老實實講
你聽咩！」
佢再補刀話，個座談會咪由梁家傑去

囉，「做乜×楊岳橋又要跟埋去？你班
『黃屍（絲）狗』知唔知立法會議員嘅首
要職責係咩呀，係開會同投票呀！」

fb狂講「一地兩檢」扮做
「巴別塔」最後仲話︰「而最搞笑嘅

係，楊岳橋自己個FB（fb） Page直到夜
晚之前，係完全無提到楊岳橋去美國呢件
事，而不斷更新有關『一地兩檢』議案嘅
審議情況，就好似香港有啲打公（工）仔
知道老闆無番（返）公司，就響屋企SO-
HO（辦公）不停 SEND Email（傳電
郵）扮響公司做嘢，其實偷懶！」
佢又形容得幾傳神喎。

■香港文匯報記者 甘瑜

同道立會忙做騷
戇橋遊美仲貼圖
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■梁振英昨日再在fb發文，批評林卓廷明知故犯。

■蔣麗芸與馮興禮在影片中教做辦公室伸展運動。影片截圖

■譚Sir與植潔鈴在佳翠苑擺街站，更與街坊一同以「OK手勢」
合照，寓意3號候選人植潔鈴「OK」。

■「岸伯」在fb貼咗段大概8分鐘嘅白頭佬錄
音爆料。 On8 Channel - 王岸然頻道fb截圖

◀「無神論者的巴別塔」轉載戇橋喺紐
約中央公園寫意地坐喺草地嘅相，話政
府人員觀察議員開會情況真係需要。

「無神論者的巴別塔」fb截圖

▲仇思達話「審議『一地兩檢』竟然
『讓領導先走』。呢啲咁嘅人渣九萬六
從業員，真係唔死都無用！」

仇思達fb截圖


